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CONSELL  ESCOLAR  MUNICIPAL 

Exp. 2022/2999
Acta núm. 1 - Curs 2022-2023                                                           
Data: 15 de juny de 2023. 
Lloc: Escola Bernat de Riudemeia

Per tal de celebrar sessió ordinària del Consell Escolar Municipal,  assisteixen els 
representants dels diferents sectors de la comunitat educativa: 

Assistents: 
President: Sr. Quim Perejoan Hernandez, regidor d’Educació
Sra. Mireia Rumià Arboix, com a directora de l’Escola Sant Miquel del Cros
Sra. Silvia Tramunt Vallès, directora de l’Escola Les Fonts
Sr. Joan Martin Pay, director de l’Escola Bernat de Riudemeia
Sra. Carme Alarcón Jiménez, com a directora de l’escola bressol municipal Cargol 
Treu Banya.
Sra. Lismar Magret Pallarolas, com a representant de mestres de l’escola bressol El 
Bosquet
Sra. Elisabet Mendez Llave, com a representant de mestres de l’escola Argentona
Sr. Oriol Vaquer Abras, com a representant de pares i mares de l’escola Argentona
Sra. Alicia Luque Serrano, com a representant de pares i mares de l’escola Bernat de 
Riudemeia
Sra. Laia Segarra Benito, com a representat de pares i mares de l’Institut d’Argentona
Sr. Xavier Corrales Rovira, com a representant de pares i mares de les escoles bressol 
Sra. Laia Cateura Boixet, com a representant de pares i mares de l’escola Les Fonts
Sra. Laia Segarra Benito, com a representant de pares i mares de l’Institut d’Argentona
Sra. Nuria Vallès López, com tècnica d’educació
Sra. Vanessa Arnau Roldán, com a tècnica d’educació, que a més actua de secretària 
del consell.

Així mateix assisteix al consell: 
Sra. Montse Capdevila Cañadas, com a  regidora de l’Ajuntament del grup municipal 
Tots per Argentona.
Sra. Cristina Notario Roca, com a tècnica d’orientació del PEE
Sra. Florència Strobino Villalba, com a tècnica coordinadora del PEE
Sr. Ivan Bustos Pujol, com a representant de l’Ampa de l’escola bressol municipal El 
Bosquet

Excusa la seva assistència: 
Sra. Mercè Rubio Altimiras, com a directora de l’Institut d’Argentona. 
Sra. Mònica Jiménez Estellés, com a directora de l’Escola Argentona

Havent-hi el quòrum de constitució, en segona convocatòria, d’acord amb el que 
estableix l’article 8è del Reglament d’organització i funcionament del Consell Escolar 
Municipal d’Argentona, a les 17:40h de la tarda,  el president obre la sessió presencial 
del Consell Escolar Municipal del curs 2022-2023, d’acord amb l’ordre del dia establert.
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1.- Aprovació de l’acta anterior
S’aprova amb les següents esmenes:
1.- Afegir que la Sra. Laia Segarra Benito excusa la seva assistència
2.- En el punt 2 de l’ordre del dia, despatx ordinari; allà on posa Cargol ha de dir: 
Cargol Treu Banya.

2.-Despatx ordinari
El Sr. Quim Perejoan dona compte dels següents temes:

2.1 Subvencions d’educació.
- subvencions nominatives 2023. S’ha enviat un correu a tots els centres educatius que 
tenen subvenció nominativa per tal d’informar que ja poden sol·licitar-les a 
l’ajuntament.
-  subvencions de concurrència 2023 (ampas i entitats educatives). Pel que fa la 
convocatòria, la previsió és que passi pel ple amb el nou govern. Un cop aprovades, 
s’informarà del calendari per poder sol.licitar-les. 

2.2 Valoració del curs 2022-2023. 
Juntament amb el Pla Educatiu d’Entorn (PEE) s’han dut a terme moltes accions, 
activitats i/o projectes des d’educació i en breu es farà algunes accions de valoració:

- Es farà arribar als centres educatius (escoles i institut) un formulari per tal de 
poder recollir la valoració que en fan els centres. 

- Reunió amb  mestres especialistes de música i educació física (Fem dansa, 
clika, cantània, jornades esportives). Encerts, millores i mancances.

2.3 Trasllat accions consell d’infància. 
S’acaba el curs i s’està tancant el projecte treballat:  La salut emocional. Ahir es va fer 
la cloenda amb els alumnes i l’alcaldessa. 

- En relació a l’estudi, s’està pendent de fer-ne difusió a través dels canals 
municipals

- S’ha fet accions de comunicació: entrevista a la ràdio i paradeta al carrer gran
- La valoració per part de l’ajuntament pel que fa aquest projecte ha estat 

positiva malgrat que el consell va començar molt tard. Ha faltat temps per 
poder aprofundir amb el projecte i amb el procés participatiu. 

2.4 Espais AFas.
El dia 21 de juny de 2023 des de l’ajuntament es convocarà a totes les Ampas i Afas 
dels centres educatius per:

- Tancar la representació pel que fa a la Ampas a la Comissió Representativa 
institucional del PEE

- Compartir informació de sol.licitud de les subvencions de concurrència.

3.- Situació del PEE
Aquest curs el PEE ha desplegat les accions previstes en el pla anual sent una part 
important de les propostes educatives de la regidoria.
Com a novetats, s'informa:

- Resta  pendent l'acceptació del nou conveni per als propers 4anys. 
Segons el nou acord de govern el PEE d'Argentona es veu afectat per 
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retallades considerables. L' adhesió al nou conveni s'ha d'aprovar per Ple 
municipal i serà competència del nou equip de govern.

- Els municipis de menys de 25.000, com Argentona, es redueix la dotació a 
menys de la meitat (27.000)

- La dotació per a accions relacionades amb tallers de suport educatiu i 
oportunitats més enllà de l'escola també es veu afectada, aquesta  serà menor 
a la que s'ha rebut fins ara.

4.- Proposta del calendari escolar, curs 2023-24.
(Orde 133/2023, de 26 de maig,) on s’estableix: s’estableix:

- Inici de curs infantil, primària i secundària: 6 de setembre de 2023
- Inici de curs batxillerat: 12 de setembre
- Vacances de Nadal: del 21 de desembre de 2023 al 7 de gener de 2024
- Vacances de Setmana Santa: 23 de març  a l’1 d’abril de 2024
- Últim dia de curs: 21 de juny de 2024
- Proposta de dies de lliure disposició, 4 dies + 1 (perquè un dia de festa local -4 

d’agost- cau en dia no lectiu)
o 13 d’octubre de 2023
o 7 de desembre de 2023
o 12 de febrer de 2024
o 19 d’abril de 2024 
o 21 de maig de 2024 *

*Aquest dia s’ha votat pels assistents entre 2 propostes; el dia 17 de maig i el dia 21 
de maig. Com a resultat de les votacions s’estableix com a dia de lliure disposició el 21 
de maig.
Vots a favor del dia 17 de maig de 2024: 3 (Sra. Laia Cateura, Sr. Oriol Vaquer i Sra. 
Alicia Luque). Vots a favor del dia 21 de maig de 2024: 4 (Sr. Joan Martin, Sra. 
Elisabeth Méndez, Sra. Mireia Rumià, Sra. Silvia Tramunt). Abstencions: 3 (Sra. Laia 
Segarra, Sra. Carme Alarcón, Sr. Quim Perejoan). 

Falta per determinar 1 dia més de festa local que s’ha d’aprovar per Ple. 
Previsiblement el dia 20 de maig de 2024.

4.- Urgències

No n’hi ha cap

5.- Precs i preguntes

La Sra. Lismar Magret pregunta pel tema de la climatització de les escoles bressol 
municipals. Vol saber en quin punt està. L’any passat no es va poder dur a terme la 
climatització com s’havia previst inicialment per problemes varis, entre ells per no tenir 
enginyer municipal. S’informa que de manera excepcional i com a pla de xoc fins que 
no es pugui climatitzar les escoles bressol s’ha fet un contracte menor per tal de dotar 
amb 5 aparells mòbils de climatització a les escoles bressol. Seran 3 per l’escola 
bressol El Bosquet i 2 pel Cargol Treu Banya per posar a espais i zones comunes. 
Manifesta la seva preocupació per les conseqüències que pot portar tant pels infants 
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com pel personal la manca de climatització donat les previsions d’altes temperatures 
dins les aules. La Sra. Carme Alarcón informa que des de fa uns dies estan anotant el 
registre de temperatures a les escoles bressol.

La Sra, Alicia Luque pregunta si per part de l’Ajuntament està previst fer alguna acció 
per combatre les altes temperatures a les escoles. El Sr. Perejoan, informa que a 
diferència de les escoles bressol que són municipals, les escoles són del Departament.  
El Sr. Joan Martin explica que per part del Departament, tret del Pla d’adequació al 
canvi climàtic que han enviat, no hi ha gaire cosa més, les solucions proposades són 
ambigües  i que deixen que cada centre educatiu decideixi com actuar. 

La Sra. Montserrat Capdevila pregunta si a l’escola bressol municipal cargol Treu 
Banya hi ha cuina. La Sra. Carme Alarcón respon que si.

La Sra. Laia Cateura pregunta si hi ha cap novetat respecte el projecte de patis de 
l’escola les Fonts i la plaça dels enamorats. El regidor diu que no.

La Sra. Alicia Luque fa un prec a l’Ajuntament: que respongui les peticions que es fan 
amb la màxima celeritat possible. Posa de manifest que sovint costa tenir resposta a 
les peticions o demandes que es fan a l’ajuntament. Entre els assistent es posa de 
manifest que la comunicació entre ajuntament i centres educatius i Ampas, pel que fa 
als manteniments i arranjaments, és excessivament lenta i moltes vegades es perd el 
fil. Cada vegada els edificis es van deteriorament més i cal invertir en manteniment. El 
Sr. Perejoan n’és conscient i explica que moltes vegades les respostes no es poden 
prendre des de l’àrea d’educació, sinó des de serveis municipals. Es pren nota per 
mirar de trobar alguna solució àgil i més eficient. Es proposa que vingui un tècnic de 
serveis municipals al consell escolar municipal. Es pren nota.

La Sra. Alicia Luque informa als assistents que aquest és l’últim consell al que 
assisteix donat que deixa de ser part de la comunitat educativa de l’escola Bernat de 
Riudemeia.

Per acabar el Sr. Quim Perejoan, s’acomiada de tota la comunitat educativa com a 
regidor d’educació, càrrec que ha ocupat durant 4 anys. Agraeix a direccions, mestres, 
pares i a tota la comunitat educativa en general tota la feina feta durant aquests 4 anys 
que ha durat el seu mandat entre els quals s’ha viscut una pandèmia. 

No havent-hi res més a tractar, es tanca la sessió per ordre del Sr. President, quan són 
les 19.05h del vespre en lloc i data a dalt indicats, de tot el que com a secretària 
delegada certifico.

El president. La secretària. 
Quim Perejoan Hernandez Vanessa Arnau Roldán
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